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En godt synlig ostebedrift

Meierisjef Carlos Helguera vil gjøre merkevaren Gammel Erik enda sterkere. Til det får han
hjelp av omstillingsprogrammet.

Les mer

 

Naturdata jubler for anbudsseier
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Bodil Haukø og Naturdata i Røyrvik får drifte Hjorteviltregisteret videre. Sånt blir det flere
arbeidsplasser av.

Les mer

 

Hun er ny bosettingskoordinator

Flytter du til Namsskogan eller Røyrvik kan du regne med å bli godt ivaretatt av
bosettingskoordinator Åse Marie Bugge Langlie.

Les mer

 

Bedriftene griper
muligheten til å satse og

utvikle seg

Optimistiske ordførere
oppfordrer til samarbeid
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–Engasjementet og viljen etter å utvikle
bedriften sin er stigende. Vi merker at folk
griper muligheten, sier Jens Petter Aarli i

Namsskogan Utvikling og Eirik H. Iversen i
Børgefjell Utvikling.

Les mer

Ordførerne Elisabeth Vollmo Bjørhusdal og
Kennet Tømmermo Reitan sporer

optimisme i regionen, og oppfordrer
næringslivet i Namsskogan og Røyrvik til å

se muligheter sammen.

Les mer

 

Vi ser tilbake på et år med høyt aktivitetsnivå i
omstillingsprogrammet. Det er vi glade for. Takk til alle
som ser og griper mulighetene, og som bidrar til å
sammen gjøre Namsskogan og Røyrvik mer attraktivt å
bo i, jobbe i og besøke.

Vi skal fortsette å hjelpe de som ønsker seg utvikling og
ekstra kraft til å få til enda mer. Vi ser dere som rigger
dere for framtida og som jobber hver dag for å skape
en enda bedre arbeidsplass for dere selv og andre. Vi i
styret i Børgefjell Utvikling ønsker dere alle en riktig
god førjulstid.

Stian Brekkvassmo, styreleder

 

Fjellkommunene satser sammen på næringslivet i Børgefjell. Det skal bli mer
attraktivt å bo, jobbe i og besøke regionen.
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